

No. 499571

香港特別行政區政府運輸署
Transport Department of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region
香港 / 九龍牌照事務處
Hong Kong/Kowloon Licensing Office
保留登記號碼證
Certificate of retention of registration mark

車輛登記號碼
Vehicle Registration Mark **WW888**

依照香港法例第三七四章道路交通(車輛登記及領牌)規例第十六條(1)款的規定，
Pursuant to regulation 16(1) of the Road Traffic (Registration and Licensing of Vehicles) Regulations,
上述登記號碼由
Cap. 374, the above registration mark is retained by **Lucky Number Centre**
身分證 / 公司註冊證號碼
ID No./Cert. of Incorp. No. **F888888**
以在
on or before **29/11/2002**
保留，
for transfer to his/her another motor vehicle
(日/月/年)或以前轉移至其名下另一汽車。
(D/M/Y).

如於指定的日期內，本署並無接獲將上述登記號碼配予另一部用
If no application is made to this Office within the specified date to have the registration mark assigned to a
上開姓名登記的汽車的申請，該登記號碼將依照香港法例第三七四章
motor vehicle registered in the above-named, the registration mark may be cancelled without further notice,
道路交通(車輛登記及領牌)規例第十六條(5)款的規定予以取消，不另行
in accordance with Regulation 16(5) of the Road Traffic (Registration and Licensing of Vehicles) Regulations,
通知。
Cap. 374.

發出日期
Date of issue **30/11/2001**
檔號記錄
Transaction: **D11-0085**

運輸署署長發出
Issued by Commissioner for Transport